



10D7N ROMANCE GREECE (Winter)

Tour Code: ATH10W

DAY 1 SINGAPORE → ATHENS

Assemble at the airport for your flight to the capital of Greece, **Athens** – one of the oldest cities in the world.

DAY 2 ATHENS (LOCAL L)

Upon arrival, embark on a half day city tour to see **Syntagma Square** (Constitution Square), the **House of Parliament** and the **Tomb of the Unknown Soldier** - dedicated to those who sacrificed themselves in war times. You may have a chance to see the guard-changing ceremony. Continue to view the **Athens Academy**, the **University** and **National Library**. Afterwards, enter the **Pan Athenaic Olympian Stadium**, site of the first modern Olympic Games held in 1896.

DAY 3 ATHENS - SANTORINI (B / BBQ SEAFOOD D)

After breakfast, transfer to the port for your speedboat to **Santorini** and be captivated by its extraordinary beauty of white villages and blue-domed churches reflected in deep blue water and a gorgeous red sunset behind purple hills. Santorini formed its current geological caldera after an enormous volcanic explosion, creating its current unparalleled panorama.

DAY 4 SANTORINI (B)

Today, you are at leisure to explore on your own or participate in an optional tour to the city centre - **Fira**. Positioned atop the main island on the top of the cliff, be prepared for a bird's eye view of the beautiful coastline of The Aegean Sea. Then, take a stroll amongst the many exquisite streets of bars, restaurants and souvenir shops. End the day at the little town of **Oia** and be mesmerized by the beautiful sunset for an experience you'll never forget.

DAY 5 SANTORINI - ATHENS (B)

Bid farewell to Santorini and return to Athens by domestic flight. Upon arrival, proceed to **McArthur Glen Designer Outlet** which features over 100 boutiques offering up to 70% discount off your favourite brands and enjoy a shop till you drop experience.

DAY 6 ATHENS – DELPHI - KALAMBAKA (B / LOCAL L / HOTEL D)

After breakfast, depart for **Delphi** via the town of Thebes, Levadia and the picturesque village of Arachova on the slopes of Mount Parnassus. Visit the archaeological site of Delphi and see the ruins of the **Sanctuary of Apollo Pythios** and the **Treasury of the Athenians**. This evening, overnight in **Kalambaka**, a small town situated at the foot of the astonishing complex of Meteora.

DAY 7 KALAMBAKA – METEORA- ATHENS (B/ CHINESE D)

Visit the monasteries of **Meteora** which contains priceless historical and religious treasures suspended between earth and sky on top of huge granite rocks. Return to Athens via Trikala, Lamia and Thermopylae.

DAY 8 ATHENS (B / GREEK D + FOLK DANCE)

Continue on your **Athens** city tour to see the archaeological site of the **Temple of the Olympian Zeus**, once the largest temple in Greece and **Hadrian's Arch**. Continue to the **Acropolis** and visit the architectural masterpieces of the Golden Age of Athens - the **Propylaea**, the **Temple of Athena Nike**, the **Erechtheion** and finally "the harmony between material and spirit"- the **Parthenon**. This evening, prepare yourselves for an exclusive **Athens night tour** and enjoy some free time at the old district town of **Plaka** before proceeding for dinner in a local Greek tavern with folk music and dancers.

DAY 9 ATHENS → SINGAPORE (B)

Bid farewell to Greece with our departure transfer to the airport for our flight back to Singapore.

DAY 10 SINGAPORE

We hope that you have had an enjoyable time with **Hong Thai Travel**.

Remarks :

- Due to seasonal/weather subjective conditions of this itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction/transport should stated be unavailable.
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

Updated JUL'22

10天7晚浪漫希腊(冬季)

团号: ATH10W

DAY 1 新加坡 → 雅典

聚集于新加坡樟宜机场，乘搭豪华客机飞往希腊首都 - 雅典，世界最古老的城市之一。

DAY 2 雅典 (当地午餐)

抵达后，前往锡塔玛广场，国会大厦与纪念在战役中牺牲的无名战士纪念碑合影。于此，您也有机会观赏卫兵交接仪式。而后，抵达雅典学院，雅典大学和国家图书馆再前往于1896年举办第一场近代奥林匹克运动会的雅典竞技场。

DAY 3 雅典 - 圣托里尼 (早/烧烤海鲜晚餐)

早餐后，前往码头，乘搭快艇抵达圣托里尼。悬崖上，连绵不断的白色村庄，蓝色圆拱教堂与深蓝色的海平面，营造独一无二的氛围，真可称得上是世上最浪漫的岛屿之一了。圣托里尼之所以形成今日悬崖峭壁的构造，是因为在很久前，一次巨大的火山爆发后，摧毁了原本单一的岛屿，“四分五裂”后就形成了今日眼前的场景。主岛倾斜向爱琴海，梯田式的建筑风格造就了眼前这无与伦比的壮观。

DAY 4 圣托里尼 (早餐)

今日自由活动。您可自行探索此岛或参与我们为您安排的自费项目，前往市中心-费拉。位于圣托里尼岛屿顶端，费拉是俯瞰整个岛屿的最佳位置。随后，悠闲地穿梭于精致的巷弄中，于当地酒吧、餐厅、商店等小酌或购物一番。徒步之余，您将会发现许多建筑别致的房舍。结束全日行程前，经停位于北边的伊亚，等待日落熏染整片岛屿的晚霞。

DAY 5 圣托里尼 - 雅典 (早餐)

告别圣托里尼，乘搭内陆班机回返雅典。抵达后，前往McArthur Glen 品牌工厂直销中心，于拥有超过100个知名品牌，折扣高达70%的商品疯狂血拼一番。

DAY 6 雅典 - 德尔菲 - 喀兰巴卡

(早/当地午餐/酒店晚餐)

早餐后，启程至德尔菲，途经底比斯，莱瓦贾和如诗如画沿着帕纳塞斯山山角的阿拉霍瓦城镇。抵达后，参观其内的阿波罗圣域和保存得最完整的雅典人类宝库。随后，继续前往喀兰巴卡，坐落在独特地形迈泰奥拉脚下的城镇留宿。

DAY 7 喀兰巴卡 - 雅典 (早/中式晚餐)

驱车进入以岩石上的中世纪修道院而闻名的迈泰奥拉。之所以造就其独一无二“悬浮在空中”的地形是因为古时候原本位于海平面底下的迈泰奥拉，经过日积月累的海水侵蚀与冲刷，渐渐提高了其位置。而海水退潮与海平面下降后，也就形成了今日奇石嶙峋的地理构造。游毕后，我们将途经特里卡拉，拉米亚和 Thermopyla 返回雅典。

DAY 8 雅典 (早 / 希腊民俗舞蹈晚餐)

继续雅典市区游，前往前往奥林匹亚宙斯神殿，哈德良拱门，堪称古希腊建筑的经典作卫城，游览雅典黄金时代建筑风格独特的山门，雅典娜胜利神殿，伊瑞克提翁和建筑奇迹帕特农。今晚，体验康泰旅行社独家为您安排的夜游雅典，再前往布拉卡区于当地的希腊餐馆，享用并观赏一场结合民俗与舞蹈的晚宴。

DAY 9 雅典 → 新加坡 (早餐)

自由时间直至送往机场搭乘豪华客机回返新加坡。

DAY 10 新加坡

希望您与康泰旅行社共享美好回忆，身心康泰。

注：* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
* 行程顺序如有更改，恕不预先告知。

* 重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
* 中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。

Updated JUL'22